
GK2 A GYMNAZIÁLNY REFRESH 

Komunita GK2 - skvelí študenti a pedagógovia školy, v rámci 2. ročníka školského podujatia 

GYMNAZIÁLNY REFRESH, „rozinšpirovali“ svoju zvedavosť, poznanie, objavovanie, tvorivosť, uvoľnenie, 

pohyb, zábavu, pozitívne emócie a empatiu. 

25 tried, študenti primy - septimy osemročného gymnázia, 1. - 3. ročníka klasického gymnázia a 1. – 4. 

ročníka bilingválneho gymnázia, absolvovali interaktívne workshopy s odborníkmi z inštitúcií: Kreate Klub 

Káčko Prešov, RUVZ Prešov, Europe Direct Prešov, PU v Prešove, PARTNERS GROUP SK, Slovak Foundation 

for UNICEF, Oddelenie prevencie Policajného zboru Prešove, Trojlístok n. o. Prešov. 

Podujatie prebiehalo v dňoch 2. apríla – 4. apríla v priestoroch školy a na Fakulte športu Prešovskej 

univerzity a spájalo sa so Svetovým dňom zdravia, ktorý si každoročne pripomíname 7. apríla. Našim 

leitmotívom je prijatie faktu, že zdravie je stav kompletnej fyzickej, duševnej a sociálnej pohody.  Aby bol 

človek zdravý mal by robiť trvalé činnosti, ktoré ku zdraviu vedú a mal by mať o nich relevantné informácie. 

Preto naši hostia rozvíjali leitmotív podujatia nielen „prvolíniovo“, ale aj zo širšieho uhla. 

Váš feedback? 

Mnoho lajkov a vyjadrení: 

Prednáška bola zaujímavá, a aj napriek tomu, že téma vzťahov sa často preberá, naučila som sa niečo nové. 
Mali sme aj zaujímavú diskusiu. Teším sa na ďalšie podobné aktivity.                        L. H., I. CB 
 

Preventívne podujatie KR PZ Prešov bola náučná prednáška o téme, ktorá je síce často diskutovaná ale veľmi 
aktuálna jednalo sa o prevenciu voči užívaniu návykových látok, aj pomocou náučného videa.                                 
                                                                                                                                             M. B., VI. AO. 
 

Bolo to skvelé obohatenie všedného dňa, nenudila som sa, bolo to záživné a obohatené rôznymi zážitkami a 
príbehmi z prostredia USA,  čo sa veľmi dobre počúvalo.          N. J., IV. BB 
 
Prednáška bola veľmi pútavá, zaujalo ma to. Rozoberali sa podstatné veci, o ktorých by sa malo častejšie 
diskutovať. Určite by som chcela aj pokračovanie keďže nám nestihli predstaviť všetko.  

        I. Š, III. BB 
 

Prístup prednášajúceho bol fantastický. Študentov o ničom nepresviedčal, iba konštatoval. Žiakom bolo 

umožnené sa zamýšľať, prezentovať a ich postrehy a názory boli prijímané. ☆☆☆☆☆  
         N. K., IV. CB 
 

Stretnutie bolo rozhodne poučné a prednášajúci na mňa budil veľmi dobrý dojem. Už sa teším na zajtrajšie 
stretnutie a dúfam, že vo mne zanechá rovnako dobrý dojem.             E. K., IV.CB 
 
Za mňa úplne super, som rada, že sa tieto témy riešia na našej škole.                              L. P., IV. CB 
 
Veľa nových informácií a dobrá inšpirácia ako pomôcť. Ďakujeme :)              S. CH., IV. BB 
 
Podľa mňa to bola príjemná hodina a celkový nápad na vytvorenie bezpečného miesta pre ľudí, ktorí to 
potrebujú je skvelý. Som toho veľký zástanca toho čo robia.               D. H., I. B 
 



Podujatie bolo super, psychologičky boli veľmi príjemné a sympatické. Ich práca je veľmi zaujímavá a tiež aj 

dôležitá. O programe som predtým nepočula, preto som rada, že som sa dozvedela nové informácie. 😊 
                  S. H., I. B 
 

Bolo super, ďakujeme ⭐️.                   F. K., I. B 
 
 
Bolo to pre mňa veľmi zaujímavé, keďže chcem ísť študovať do Ameriky.             S. M., I. AB 
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         Káčko Prešov 
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